
 
Muut asiat 
 
Kunnanhallitus 31.10.2022 § 364  
    

 
 
I varapuheenjohtaja Piia Aallonharja jätti seuraavan selvityspyynnön: 
 
Pyydetään selvitystä, että mitkä ovat Babando Oy:n suunnitelmat 
Kirkkonummella toimivan vastaanottokeskuksen suhteen eli ovatko 
laajentamassa toimintaa. 
 
Ari Harinen ja Anneli Granström kannattivat selvityspyyntöä. 
 
 
 


